

Title (en)

Rivet for a sports shoe

Title (de)

Niete für Sportschuh

Title (fr)

Rivet pour chaussure de sport

Publication

**EP 2090185 A1 20090819 (FR)**

Application

**EP 08425032 A 20080124**

Priority

EP 08425032 A 20080124

Abstract (en)

The rivet (10) has a foot (11) with a cylindrical rod (13) comprising an end (18) deformed during a riveting operation, where the rod has another end with a connection unit i.e. disk shaped flat element (14). A metallic head (12) has an upper surface (15) visible on a surface of a sports shoe after riveting the rivet on the shoe, where the head has a lower surface (19) with another connection unit comprising arms to form a housing for the flat element. The foot and head are removably encased by respective connection units, which are cooperating with each other. Independent claims are also included for the following: (1) a method for fabricating a rivet for a sports shoe (2) a method for fabricating a sports shoe.

Abstract (fr)

Rivet (10) pour chaussure de sport caractérisé en ce qu'il comprend au moins un pied (11) et une tête (12), le pied (11) comprenant une tige (13) comprenant une première extrémité (18) destinée à être déformée lors d'une opération de rivetage et une seconde extrémité comprenant un moyen de liaison, la tête (12) comprenant une surface supérieure (15) destinée à être visible à la surface de la chaussure après rivetage du rivet (10) sur la chaussure et une surface inférieure (19) comprenant un moyen de liaison, et en ce que le pied (11) et la tête (12) sont emboîtables de manière amovible par l'intermédiaire de leurs moyens de liaison respectifs coopérant entre eux.

IPC 8 full level

**A43B 5/04** (2006.01); **A43B 7/12** (2006.01); **A43C 11/00** (2006.01); **F16B 5/04** (2006.01); **F16B 19/04** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A43B 5/0415** (2013.01); **A43B 5/0452** (2013.01); **A43B 7/12** (2013.01); **A43C 11/00** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] FR 2109767 A5 19720526 - KASTINGER CO KG SPORTSCH
- [A] US 3885329 A 19750527 - FRENCH CHARLES S
- [A] EP 0570053 A1 19931118 - CALZATURIFICO TECNICA SPA [IT]
- [A] EP 1364589 A1 20031126 - LANGE INT SA [CH]
- [A] US 4470205 A 19840911 - OLIVIERI ICARO [IT]

Designated contracting state (EPC)

AT DE FR IT

Designated extension state (EPC)

AL BA MK RS

DOCDB simple family (publication)

**EP 2090185 A1 20090819; EP 2090185 B1 20110928; AT E525927 T1 20111015**

DOCDB simple family (application)

**EP 08425032 A 20080124; AT 08425032 T 20080124**